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Please answer these questions :
The first question :  Translate to Arabic                    ( 8 degrees )
 Prince Mohammed bin Salman is pressing the US to allow Saudi Arabia to enrich uranium in return for choosing American nuclear technology.
Saudi crown prince Mohammed bin Salman has set out plans for Saudi Arabia to develop nuclear weapons if Tehran makes the same move in the event of a collapse of the international nuclear deal signed in 2015.
The prospect of a middle east nuclear arms race will unnerve European leaders who are urging Donald Trump to retain the Iran nuclear deal which imposed strict curbs on the Iranian nuclear programme in return for sanctions relief.
The Saudi crown prince is due in Washington on Monday and is pressing the US to give it the reserved right to enrich uranium in return for Saudi Arabia choosing American nuclear technology .
Saudi Arabia does not want to acquire any nuclear bomb, but without a doubt, if Iran developed a nuclear bomb, we will follow suit as soon as possible, bin Salman told CBS television Saudi Arabia wants initially to build two nuclear stations as part of its medium term program to wean itself off oil.
It plans to build 16 civil nuclear stations over 20 to 25 years generating 16 gigawats of nuclear energy.

The second question :                   ( 4 degrees ) 
 write the nationality of the following newspapers:
The Time – Die Welt – EL Pais – Izvestia – Miami Herald – Christian Science Monitor – Politika – The Age – Asahi Shimbun – Rand Daily Mail.
      The third question:                          ( 3 degrees )
 write 5 lines about the history of the Israeli newspaper which established in 1939 ?  

Good luck			           
Dr. Mohamed Abd-elBadie
الإجابة النموذجية
The first question :  Translate to Arabic                    ( 8 degrees )
 قام الأمير محمد بن سلمان ولي العهد السعودي بالضغط على الولايات المتحدة للسماح لبلاده بتخصيب اليورانيوم باستخدام التكنولوجيا النووية الأمريكية.
ووضع ولي العهد السعودي خططا للمملكة لتطوير سلاحها النووي إذا اتخذت طهران نفس الخطوة في حالة انهيار الاتفاق النووي الدولي الذي وقع في عام 2015.
وقال إن احتمال حدوث سباق تسلح نووي في الشرق الأوسط سيؤدي إلى إعاقة القادة الأوروبيين الذين يحثون دونالد ترامب على الاحتفاظ بالاتفاق النووي الإيراني الذي فرض قيودا صارمة على البرنامج النووي الإيراني مقابل تخفيف العقوبات عنها.
ومن المقرر أن يتوجه ولي العهد السعودي إلى واشنطن يوم الاثنين ويضغط على الولايات المتحدة لمنح بلاده الحق في تخصيب اليورانيوم مقابل استخدامها تكنولوجيا نووية أمريكية.
قال ولي العهد السعودي، الأمير محمد بن سلمان  إن المملكة العربية السعودية لا تريد حيازة أي قنبلة نووية ، ولكن إن أقدمت إيران على تلك الخطوة، سنطور دون شك مثل هذه القنبلة في أسرع وقت ممكن.
وأضاف بن سلمان في مقابلة مع قناة "سي.بي.إس"، أن السعودية  تريد في البداية بناء محطتين نوويتين كجزء من برنامج متوسط ​​المدى كي تستغني عن النفط كما تعتزم بناء 16 مفاعلا نوويا سلميا في غضون 20-25 عاما لتوليد 16 جيجاوات من الطاقة النووية.

The second question : Translate to English            ( 4 degrees ) 
 write the nationality of the following newspapers:
The Time of Britain
– Die Welt of Germany 
– EL Pais of Spain
– Izvestia of Russia
 – Miami Herald of United States
– Christian Science Monitor of United States
– Politika of Yougoslavia 
– The Age of  Australia 
– Asahi Shimbun   Japan
– Rand Daily Mail. Union of South Africa.
1- بريطانية  مقرها لندن
٢ المانية مقرها برلين
٣ اسبانية مقرها مدريد 
٤ روسيه مقرها موسكو
٥ الولايات المتحدة الامريكية مقرها دورال فى ولايه فلوريدا
٦ الولايات المتحدة الامريكية مقرها بوسطن
٧ صربية مقرها بلجراد
٨ استرالية مقرها ملبورن
٩ يابانية مقرها طوكيو
١٠ جنوب افريقيا  مقرها جوهانسبرج وتم اغلاقها فى ١٩٨٥ ثم عادت للصدور مرة اخرى فى ٢٠١٤

The third question: Translate to English                 ( 3 degrees )
 Yedioth Ahronoth was established in 1939 by an investor named Gershom Komarov. It was the first evening paper in the British Mandate of Palestine, and attempted to emulate the format of the London Evening Standard. Running into financial difficulties, Komarov sold the paper to Yehuda Mozes, a wealthy land dealer who regarded the paper as an interesting hobby and a long-term financial investment. His sons, Reuben and Noah ran the paper with Noah as the first managing editor
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